
Jerzy Buzek dla „Dziennika Zachodniego” o unijnym wsparciu dla węgla koksowego. 

Opublikowano: piątek, 22 styczeń 2021 06:28

Odsłony: 4209

Może się wydawać, że zabieganie o środki na finasowanie badań w obszarze

węgla w czasie wyścigu o neutralność klimatyczną to czyste szaleństwo.

W tym szaleństwie jest jednak metoda! Przekonuje nas o tym Jerzy Buzek w

dzisiejszym „Dzienniku Zachodnim”. Dlaczego bez węgla koksowego nie

przeprowadzimy transformacji energetycznej? Co łączy koks z panelami

słonecznymi czy bateriami litowo-jonowymi? Czy zgłoszone przez europosła

poprawki do Fundusz Węgla i Stali otworzą morze możliwości dla Politechniki

Śląskiej i Uniwersytetu Śląskiego?  

Zapraszamy do lektury: Unijne wsparcie dla węgla koksowego to rozwój, miejsca

pracy i czystsze powietrze dla całego regionu – o to zabiegam!
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